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For the past twenty years the publishers of THE MERCK MANUAL, one of the most
widely used sources of medical information in the world, realised that more and more
copies of the guide were being purchased by people who were not healthcare
professionals, despite the fact that it had never been advertised and was not written
for public use. Recognising the public's increasing need for access to the same medical
information doctors have, Merck responded with the HOME EDITION. This contained
virtually all the information in the physician's version, but in easy-to-understand,
everyday language, with a reader-friendly format. Since its publication three years ago
the HOME EDITION has gone on to sell more than 2 million copies worldwide. Now
Merck have updated the edition to cater for the changing medical environment. The
new edition contains 35 new chapters on subjects ranging from Gene Therapy and the
warning signs of cancer to biological warfare and terrorism and with 64 new
illustrations and colour plates along with new tables on emerging drugs, THE MERCK
MANUAL is the only home reference guide all health conscious readers will need.
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书评

这样的书在美国大概是家庭必备书吧，这样的书中国老百姓了解的太少，难怪回去相信
绿豆治百病了！科学是精致的，也一定是复杂的。
各位反中医的朋友，如果你想要影响你身边的人，除了对他们批驳揭露中医之外，还要
建设，让他们了解真正的医学和健康之道，让他们困惑时候可以在顺...  

-----------------------------
粗略翻看，银屑病还没有痤疮内容多，推荐看JAAD、用药指南和靠谱医生的微博。以
及去靠谱的医院，去听取医生用药建议以及后续治疗方案。
语言内容并不晦涩，阅读通畅，哪怕不是理科生。用药也有介绍，对一个疾病有基本的
了解没有问题。 不建议私自用来个人治疗疾病，用药需要靠...  
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电视上做了广告了 卖的很好 （我在卖)
《默克家庭医学手册》由美国默克研究所组织全球３００余位国际权威医学专家共同撰
写，全书约３００万字，其权威性和科学性为世人称道，被誉为全世界最具普及性的家
庭医学百科全书。 《默克家庭医学手册》系统地阐述了人的一生从婴儿降生，...  
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